
Or. 0002.1.2022 

 

PROTOKÓŁ Nr XXXIV/22 

 z posiedzenia XXXIV Sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzonej 

w dniu 24 stycznia 2022 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem 

Mazowieckiem. 

Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 
00

 . Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, w 

momencie otwarcia uczestniczyło 14 radnych w związku z czym obrady są prawomocne. 

  Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził nieobecność: Radnego Józefa 

Sokolika (dołączył do posiedzenia w trakcie). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał przywitał Burmistrza Miasta Jarosława 

Siekierko, Zastępcę Burmistrza Miasta Ewę Konarzewską, Skarbnika Miasta Renatę 

Kamińską, 

oraz Radnych Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad został radnym dostarczony 

wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

5. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie na 2022 

rok. 

6. Zatwierdzenie planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

7. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok. 

8. Zapoznanie ze sprawozdaniami z działalności stałych komisji Rady Miasta, Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 rok. 

9. Przyjęcie informacji z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 

rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej części miasta Wysokie 

Mazowieckie na potrzeby budowy zbiornika retencyjnego na rzece Brok wraz z 

infrastrukturą towarzyszącą. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy ulicy Szpitalnej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Wysokie Mazowieckie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz ustalenia zasad prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na terenie Miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2022. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny w Gminie 

Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2024. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

wysokomazowieckiemu. 



19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2027. 

21. Interpelacje i wnioski radnych. 

22. Sprawy różne. 

23. Zapytania i wolne wnioski. 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, czy są uwagi do proponowanego 

porządku obrad. 

Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska wniosła o zdjęcie z porządku obrad   punktu 

12. tj. ,,Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Wysokie Mazowieckie" 

oraz punktu 13 tj. ,,Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy ulicy Szpitalnej" w 

związku z potrzebą rozszerzenia i dalszych prac nad projektami uchwał. 

Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska wniosła o dodanie do porządku  obrad nowego 

punktu pkt. 12 „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Miasta 

Wysokie Mazowieckie do reprezentowania Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Białymstoku” 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  poddał pod głosowanie, zdjęcie z porządku 

punktów 12 i 13. 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad – zdjęcie z porządku obrad pkt. 12 i 13 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za zmianą 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że zmiana została przyjęta 

jednogłośnie.   

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie, dodanie do porządku 

obrad pkt. 12 „Uchwała w sprawie udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Miasta Wysokie 

Mazowieckie do reprezentowania Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Białymstoku” 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad – dodanie do porządku obrad pkt. 12 „Uchwała 

w sprawie udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie do 

reprezentowania Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przed Wojewódzkim Sądem 

Administracyjnym w Białymstoku” 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za zmianą 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że zmiana została przyjęta 

jednogłośnie.   

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  odczytał porządek po zmianach tj. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

5. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie na 2022 

rok. 

6. Zatwierdzenie planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

7. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok. 

8. Zapoznanie ze sprawozdaniami z działalności stałych komisji Rady Miasta, Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 rok. 



9. Przyjęcie informacji z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 

rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej części miasta Wysokie 

Mazowieckie na potrzeby budowy zbiornika retencyjnego na rzece Brok wraz z 

infrastrukturą towarzyszącą. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Miasta Wysokie 

Mazowieckie do reprezentowania Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Białymstoku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Wysokie Mazowieckie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz ustalenia zasad prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na terenie Miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2022. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny w Gminie 

Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2024. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

wysokomazowieckiemu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2027. 

20. Interpelacje i wnioski radnych. 

21. Sprawy różne. 

22. Zapytania i wolne wnioski. 

23. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do porządku,  nie zgłoszono, 

następie poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porzadek został przyjęty. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 

radnym pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - nie wniesiono, 

następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXIII  sesji Rady Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres 

od 22 grudnia 2021 do 24 stycznia 2022 roku przedstawił Burmistrz Jarosław Siekierko  

(w załączeniu do protokołu). 



Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował Radę Miasta o: 

- wydawanych zarządzeniach i realizacji uchwał Rady Miasta, 

– zajęciu  I miejsca w Rankingu Gmin Województwa Podlaskiego 2021. I miejsce to tytuł 

lidera regionu, to wynik 16 syntetycznych wskaźników, obrazujących różne sfery życia, 

wspólnot lokalnych regionie. Wskaźniki te są zróżnicowane i mają w swoim 

zamierzeniu pokazywać jakość życia, w poszczególnych częściach regionu. Burmistrz 

podziękował radnym  Rady Miasta za współpracę, na rzecz osiągnięć w przedmiocie 

uzyskiwania efektów  ocenianych w rankingu wskaźników. 

– Złożonych wnioskach do drugiego naboru Rządowego Funduszu Polski Ład tj. na trzeci 

etap obwodnicy miasta, który połączy się z pozostałymi etapami aktualnie budowanymi 

i ulicą Aleja Niepodległości. Na stację uzdatniania wody, która jest potrzebna w 

związku z coraz większym zapotrzebowaniem na wodę ze strony i miasta ora. 

Mlekovity, oraz na na pełną modernizację stadionu - wniosek został przygotowany 

przez przedstawicieli klubu. 

– spłaceniu ostatniej raty kredytu, przewidzianej na ten rok, w związku z czym miasto nie 

posiada kredytu. 

– bieżącym funkcjonowaniu, a w szczególności  aktualnym stanie inwestycji, stanie 

trwających postępowań z zakresu zamówień publicznych, finansów, gospodarki 

nieruchomościowej i planowanych inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła 

sprawozdanie Burmistrza bez uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 5 Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie na 

2022 rok. 

(plany pracy komisji stałych Rady Miasta w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o przedstawienie planów prac 

Przewodniczących komisji stałych Rady. 

Plan pracy komisji Kultury i Oświaty przedstawiła Przewodnicząca komisji Sylwia 

Wasilewska. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  zapytał o uwagi do planu pracy komisji - nie 

zgłoszono. 

Plan pracy komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej, przedstawił Przewodniczący komisji 

Karol Nowicki. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  zapytał o uwagi do planu pracy komisji - nie 

zgłoszono. 

Plan pracy komisji Finansowej przedstawił Przewodniczący komisji  Wojciech Moczydłowski. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  zapytał o uwagi do planu pracy komisji - nie 

zgłoszono. 

Plan pracy komisji  Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący komisji Bogdan 

Matuszewski. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  zapytał o uwagi do planu pracy komisji - nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie plany pracy komisji 

stałych rady. 



Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.6 Zatwierdzenie planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

(w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o przedstawienie planu pracy i planu 

kontroli  komisji rewizyjnej  na 2022 rok Przewodniczącego komisji. 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski przedstawił plan pracy i plan 

kontroli  komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

W dyskusji Radny Józef Sokolik zapytał o zakresy kontroli, celem umożliwienia 

przygotowania się kierowników kontrolowanych placówek, Przewodniczący komisji 

Rewizyjnej wyjasił, że kierownicy jednostek otrzymują szczegółowy zakres kontroli w 

odpowiednim terminie. Radna Katarzyna Ogrodnik nawiązała do poprzednich dyskuji na temat 

kontroli w placówce Przedszkola Miejskiego Nr 2, składając wniosek o dopisanie kontroli w 

placówce. Radna wycofała wniosek  po udzieleniu odpowiedzi w przedmiotowej sprawie przez 

Przewodniczącego komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do planu pracy komisji 

komisji rewizyjnej. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod gosowanie przyjęcie planu pracy 

komisji Rewizyjnej na 2022 r. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 1. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że plan pracy został przyjęty przy 

jednym głosie wstrzymującym się. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do planu kontroli komisji 

rewizyjnej. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod gosowanie przyjęcie planu 

kontroli komisji Rewizyjnej na 2022 r. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 1. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że plan kontroli został przyjęty 

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.7 Zatwierdzenie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek,  poprosił o przedstawienie planu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok ( w załączeniu do protokołu). 

Przewodnicząca komisji  Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok Katarzyna Ogrodnik 

przedstawiła plan pracy komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi, do planu pracy komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod gosowanie przyjęcie planu pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok na 2022 r. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 



głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

8. Zapoznanie ze sprawozdaniami z działalności stałych komisji Rady Miasta, Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił przewodniczących komisji 

o przedstawienie sprawozdań z prac komisji za 2021 rok. 

Sprawozdania z prac komisji za 2021 rok  ( w załączeniu do protokołu) rok przedstawili 

kolejno: 

Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska 

Przewodniczący komisji Rodziny i Polityki Społecznej 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej  Lech Jamiołkowski 

Przewodnicząca komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał radnych czy ktoś wnosi  uwagi do 

sprawozdań, bądź formy ich przedstawiania – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się ze 

sprawozdaniami komisji za 2021 rok, uwag nie wniesiono. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.9 Przyjęcie informacji z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że informacja została 

dostarczona wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się  komisja Rodziny Polityki Społecnej, Komisji Kultury i Oświaty oraz Komisja Finansowa. 

Poprosił o przedstawienie stanowisk komisji. 

Stanowiska komisji w przedmiocie powyższej informacji  przedstawili: 

Przewodniczący komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki ,,komisja zapoznała 

się i przyjęła do wiadomości". 

Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska ,, ...komisja zapoznała się z 

przedmiotową informacją i przyjęła bez uwag...". 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski ,, ...komisja zapoznała sie, 

uwag nie wniosła...". 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi  – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie informacji z 

realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Narkomanii za 2021 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 14 radnych, za  14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że informacja została przyjęta. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

 



Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 

rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się  komisja Rodziny i Polityki Społecznej. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki poinformował 

o jednogłośnie pozytywnej opinii komisji. 

Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała 

o jednogłośnie pozytywnej opinii komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytal o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIV/198/2022 z dnia 24 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej części miasta Wysokie Mazowieckie 

na potrzeby budowy zbiornika retencyjnego na rzece Brok wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się  komisja Funkcjonowania Miasta. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował 

o pozytywnej opinii komiji co do całości projektu uchwały, wraz ze sposobem rozstrzygnięcia 

uwag. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie sposób 

rozstrzygnięcia uwagi nr 1 zgodnie z załącznikiem 2 projektu uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 13 radnych, za  13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek uwaga nieuwzględniona, została 

rozstrzygnięta w formie przedstawionej w załączniku Nr 2 projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie sposób 

rozstrzygnięcia uwagi nr 2 zgodnie z załącznikiem 2 projektu uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 13 radnych, za  13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek uwaga została rozstrzygnięta w formie 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXIV.198.2022%20.2022-01-24.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXIV.198.2022%20.2022-01-24.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXIV.198.2022%20.2022-01-24.pdf/attachment.1


przedstawionej w załączniku Nr 2 projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego we wschodniej części miasta Wysokie Mazowieckie na potrzeby budowy zbiornika 

retencyjnego na rzece Brok wraz z infrastrukturą towarzyszącą – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego we wschodniej części miasta Wysokie Mazowieckie na potrzeby budowy zbiornika 

retencyjnego na rzece Brok wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 14 radnych, za  14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIV/199/2022 z dnia 24 stycznia 2022 roku w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej 

części miasta Wysokie Mazowieckie na potrzeby budowy zbiornika retencyjnego na rzece Brok 

wraz z infrastrukturą towarzyszącą  w załączeniu do prookołu ) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Miasta 

Wysokie Mazowieckie do reprezentowania Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Białymstoku. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym w dniu sesji. 

Informacje w przedmiocie potrzeby podjęcia powyższej uchwały przedstawiła Zastępca 

Burmistrza Ewa Konarzewska. Potrzeba podjęcia powyższej uchwały wynika ze złożonej 

skargi na uchwałę XXXIII/192/2021 w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Wysokie Mazowieckie, Zastępca 

Burmistrza Miasta przedstawiła zakres upowazniania jego cel oraz szczegóły, potrzeby 

podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie do 

reprezentowania Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przed Wojewódzkim Sądem 

Administracyjnym w Białymstoku. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 14 radnych, za  14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIV/200/2022 z dnia 24 stycznia 2022 r. w sprawie udzielenia upoważnienia 

Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie do reprezentowania Rady Miasta Wysokie 

Mazowieckie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Białymstoku w załączeniu do 

protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
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Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się  komisja Funkcjonowania Miasta. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował 

o pozytywnej opinii komiji. 

Burmistrz Miasta Wysokie Mazoweickie Jarosław Siekierko z ostatniego programu 

rewitalizacji wszystkie założone działania zostały wykonane z działania 8.5. Miasto Wysokie 

Mazowieckie uzykało kwotę około 10 milionów złotych to 1/10 kwoty województwa. 

Aktualnie jest potrzeba aktualizacji programu, nowe potrzeby, więc aktualizujemy program - 

aby  aplikować o nowe środki, przewidziane w nowej perspektywie unijnej – to działanie 

wyprzedzające. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

(Uchwała Nr XXXIV/201/2022 z dnia 24 stycznia 2022 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Wysokie Mazowieckie w 

załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz ustalenia zasad 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na terenie 

Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się  komisja Funkcjonowania Miasta. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował 

o pozytywnej opinii komiji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wyznaczenia miejsca oraz ustalenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników na terenie Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIV/202/2022 z dnia 24 stycznia 2022 r. w sprawie wyznaczenia miejsca oraz 

ustalenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 

terenie Miasta Wysokie Mazowieckie w załączeniu  do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
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Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu 

„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się  komisja Rodziny i Polityki Społecznej. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki poinformował 

o  pozytywnej opinii komisji. 

Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko poinformował, że program jest 

realizowany od dwóch lat, miasto otrzymało środki ponad 50 tysięcy złotych na realizację 

programu, który ma możliwość realizować około 20 samorządów w skali województwa – z 

powiatu wysokomazowieckiego tylko Miasto Wysokie Mazowieckie i Ciechanowiec. 

Burmistrz zaapelował  dodatkowo w związku z przerwaniem uczestnictwa jednej z 

rodzin ,,jeżeli znacie Państwo jakieś rodziny, które potrzebują opieki proszę o zachęcenie ich 

do zgłaszania się do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w związku z możliwością 

uczestnictwa w programie. Burmistrz, wyjasnił, iż w ubiegłym roku Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej poszukiwał rodzin do uczestnictwa w  programie, w szczególności rodziców dzieci 

niepełnosprawnych, początkowo rodziny niechętnie się zgadzały lub nie chciały uczestniczyć. 

Dzisiaj rodziny objęte programem, są bardzo zadowolone, to znaczna pomoc i odciążenie dla 

opiekunów osób niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIV/203/2022 z dnia 24 stycznia 2022 r. w sprawie zasad udzielania pomocy 

w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022 w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny w Gminie 

Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2024. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się  komisja Rodziny i Polityki Społecznej. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki poinformował 

o pozytywnej opinii komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie Programu 

wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2024. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/UCHWAŁA%20NR%20XXXIV.203.2022.pdf/attachment.1
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(Uchwała Nr XXXIV/204/2022 z dnia 24 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu 

wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2024. w 

załączeniu do protokołu.) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

wysokomazowieckiemu. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się  komisja Finansowa. Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finanowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji. 

Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko przedstawił szczegóły w 

przedmiocie potrzeby podjęcia powyższej uchwały. Wyjaśnił, że droga przy ulicy Białostockiej 

to droga powiatowa, a powiat będzie składał wniosek do tzw. rezerwy mostowej. Planowane 

dofinansowanie to 50 % –  na pozostałą sumę złożą się dwa samorzady; Powiat 

Wysokomazowiecki i miasto Wysokie Mazowieckie.  W ramach drogi będzie most, ozdobne 

oświetlenie, lewoskręty, wykonanie tak jak przy ulicy Ludowej. Ponadto inwestycja ma być 

wykonana w 2022 roku. Burmistrz Jarosław Siekierko złożył podziękowanie, dla Rady Powiatu 

za wolę współpracy w przedmiotowej sprawie. Burmistrz poinformował również o budynku, 

który stoi w pasie drogowym przedmiortowej inwestycji i możliwych sposobach rozwiązania 

sytuacji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi wysokomazowieckiemu. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIV/205/2022 z dnia 24 stycznia 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi wysokomazowieckiemu w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się  komisja Finansowa. Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finanowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji. 

Uzasadnienie potrzeby podjęcia  uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Renata Kamińska. 

Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko przedstawił aktualną sytuację 

finansową miasta, informację w przedmiocie zmniejszenia założonego kredytu o ok. 4,5 mln. 

Burmistrz ponadto wyjaśnił, iż dołoży wszelkich starań, aby ponownie nie było konieczności 

sięgania po posiłkowanie się kredytem, dobra sytuacja budżetowa to efekt starań roku 

ubiegłego. Burmistrz wyjasnił, że analiza kosztów na każdym polu działalności jest niezbędna. 

Wyjasnił, ponadto, iż w aktualnym budżecie istotne są przyjęte założenia  zaplanowanego 
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kredytu – który został zmniejszony, i założony poziom sprzedaży mienia. Burmistrz wyraził 

obawy o koszty funkcjonowania. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIV/206/2022 z dnia 24 stycznia 2022 r. w sprawie zmian w budżecie miasta 

na 2022 rok.) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.19 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022-2027. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się  komisja Finansowa. Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finanowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIV/207/2022 z dnia 24 stycznia 2022 r. w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027 w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 20 Interpelacje i wnioski radnych. 

Nie zgłoszono. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 21 Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  poinformował o: 

- Wniesionej skardze na uchwałę Nr XXXIII/192/2021 z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Wysokie Mazowieckie. 

- Decyzji Regionalnej Izby Obrachunkowej  dotyczącej uchwały Nr XXXIII/190/2021 z dnia 
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22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2022 rok. 

oraz uchwały  Nr XXXII/189/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku  w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025. Przewodniczący odczytał treść 

opinii – tj. skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej opiniuje pozytywnie, możliwość 

sfinansowania deficytu określonego w uchwale budżetowej Miasta Wysokie Mazowieckie i 

prawidłowość planowanej kwoty długu wynikającej z zaciągniętych i planowanych do 

zaciągnięcia zobowiązań o których mowa w art. 226 ust. 1 pkt. 6 ustawy o finansach 

publicznych, nie wnosi żadnych uwag do podjętych uchwał. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 22 Zapytania i wolne wnioski. 

Radna Katarzyna Jańczuk złożyła podziękowanie Burmistwi Miasta Jarosławowi Siekierko 

za zaangażowanie i pomoc w zbiórce funduszy na rzecz specjalistycznego leczenia koleżanki 

Radnej Katarzyny Ogrodnik. Radna podziękowała również Pani Monice Boreckiej, 

pracownikom Urzędu Miasta, i pracownikom jednostek podległych Urzędowi Miasta za 

przekazywanie datków. 

Radny Karol Nowicki poruszył sprawę SOR-u w Wysokiem Mazowieckiem i rezygnacji byłej 

kierownik, wskazał że od ponad 20 lat pracowała tam doktor Nowacka, zdaniem radnego 

obecna dyrekcja i starostwo nie zadbało, aby nadal pracowała. ,,nie stać nas na to, aby tracić 

takich specjalistów, jest jeszcze szansa, aby wróciła". Dodatkowo personel średni - również 

ucieka, na pierwszej linii trzeba ludzi doświadczonych, to ciężka, odpowiedzialna praca, Radny 

zaapelował, aby nie pozwolić na taki stan rzeczy, i podjąć działania w powyższej sprawie. 

Radna Katarzyna Jańczuk wskazała, że wyżej wspomniana doktor to kompetentny lekarz, 

jeżli to możliwe,, zróbmy coś aby wróciła". 

Radny Przemysław Alkowski wskazał, że zakres prowadzenia szpitala jest w gestii 

powiatu, ,,należy zwracać się bezpośrednio do organu prowadzącego czyli do Pana Starosty". 

Bumistrz Miasta Jarosław Siekierko odnosząc się do podziękowań Radnej Katarzny Jańczuk 

wskazał, że to naturalne, iż wszyscy starają się pomuc wskazując na zaangażowanie również 

innych obecnych na sali obrad, ,,wszystkie ręce na pokład", w trudnych sytuacjach kiedy 

możemy coś pomuc, pomagamy. Burmistrz zwrócił się bezpośrednio do Radnej Katarzyny 

Ogrodnik wskazując, na rozmawę z Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w przedmiocie 

organizowanej  zbiórki. ,,Pani Kasiu będziemy życzyć Pani, aby było jak najlepiej", Dom 

Kultury jest do dyspozycji, jednostki są do dyspozycji. Miasto Wysokie Mazowieckie zawsze 

pomaga ludziom, kiedy są w potrzebie. 

 Burmistrz nawiązał również do ceremonii pogrzebowych członków rodzin, Burmistrza Miasta 

i Zastępcy Burmistrza Miasta, mających miejsce w ostatnim czasie, dziękując za uczestnictwo 

w imieniu swoim i Zastępcy Burmistrza Ewy Konarzewskiej.  

Radny Damian Podbielski zapytal o możliwość delegowania pracownika Straży Miejskiej w 

godzinach porannych, celem podejmowania działań prewencyjnych, w związku ze zmianą 

organizacji ruchu przy ulicy Armii Krajowej, zdaniem radnego ulica korkuje się. 

Burmistrz Miasta jarosław Siekierko wskazał, iż pracownik bedzie delegowany, wyjasnił że  

najpierw mieszkańcy wnosili, aby ulica była jednokierunkowa, następnie co ma miejsce 

aktualnie wpłyneło pismo z podpisami mieszkańców, aby ponownie przywrócić ruch 

dwukierunkowy. Burmistrz wskazał, że samorząd jest od tego by tą wolę wypełnić. 

Radny Bogdan Matuszewski wyraził zadowolenie z kolejnego finału Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy w Wysokiem Mazowieckiem, który odbędzie się w dniu 30 stycznia 

2022 roku w niedzielę. Radny wskazał, że koncert finałowy odbędzie się na parkingu przy 

Centrum Handlowym ,,Michał", Radny omówił harmonogram  programu finału, 
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przewidzianych atrakcji, licytacji, czy mratonu zumby. Zaprosił do uczestnictwa mieszkańców 

i uczestników obrad. Ponadto podziękował Burmistrzowi Miasta Jarosławowi Siekierko za 

wsparcie licytacji poprzez przekazanie na licytację ,,dnia z Burmistrzem Miasta Wysokie 

Mazowieckie." 

Bumistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko zaprosił do uczestnictwa w 

licytacji wskazując, że Miasto Wysokie Mazowieckie jest za każdą zbiórką na dobry cel, czy to 

będzie Caritas czy Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. 

Radna Katarzyna Ogrodnik złożyła serdeczne podziękowania, ,,Panu Burmistrzowi, 

wszystkim  koleżankom i kolegom,  wszytkim bliskim osobom". Radna wskazała, że ,,ciepło 

które płynie, słowa otuchy, wsparcia, pocieszenia i pomocy, od niezliczonej ilości osób dają jej 

poczucie wspólnoty". Radna  podziękowała za ,,chęć pomocy i otwarte serca", wskazując  że 

zawsze wierzyła że ,,..ludzie lubią pomagać ..",,..wszyscy mamy dobre serca.." a dobro które w 

nas tkwi to jest główny czynnik nas napedzający, czego w tym momencie doświadcza. Radna 

wskazała, że dużo siły dają jej akcje, inicjatywy i pomysły, dziejące się wokół - dające napęd, 

poczucie, że warto to wszystko robić, że zawsze trzeba mieć nadzieję, i patrzeć do przodu. To 

daje siłę, którą nie zawsze ma się ze swojego wnętrza, ale czerpie od ludzi wokół. 

 ,,Wszystkim którzy mnie wspierają dobrym słowem, rodzinie, nie sposób wszystkich 

wymienić, a wszyscy jesteście dla mnie ważni - dziękuję" Radna wskazała, że nie spotakała się 

z żadną negatywną reakcją, a płyną do niej same pozytywne. ,,Wasze otwarte serca dają mi 

bardzo dużo sił, otuchy i dziękuję." 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 23 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta zamknął XXXIV sesję Rady 

Miasta (godz. 13:18) (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) Integralną część protokołu 

stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. Na tym protokół zakończono 

i podpisano. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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